
Minnesanteckningar från årsmötets mindre formella del 
 

Motioner till Båtriksdagen i SBU 

Håkan Zetterström redogjorde för ”vår” motion. Krav för båtförbunden. 

Genomgång av övriga motioner i beaktande av US svar. Mötet godkände 

styrelsens förslag till ståndpunkter. 

Kassörsjobbet. Grupp? Träffas i en förbundsgrupp? Förslag med anledning 

av motion om kassörsutbildning. 

Vrak – överlåten båt. Hur får man bort den? Polisen. Begär att de kommer dit. 

Värdet avgör. Vid behov Kronofogdemyndigheten.  

 

Båtskada i samband med mastning av båten. Båtägaren hade ingen 

försäkring. Frågan måste bearbetas vidare. Varför funkar inte Svenska Sjö:s 

båklubbsförsäkring? Hur ser det ut med försäkringar i klubbarna? Även om 

stadgarna föreskriver försäkring kontrolleras det sällan. 

Omorganisationen. Genomgång av vad som skett och vad som förkastats i 

första förslaget. Ny grupp är tillsatt och har just börjat jobba. Roller och 

funktioner, Utbildningsmaterial, Demokratifrågor och motioner, 

Beslutsprocess och Båtriksdag. Ingen proposition i BR 2025. 

Frågorna till klubbarna 

Båtlivet minskar. De större båtklubbarna tappar medlemmar.  

Personnummer i BAS, fortfarande diffar. Måste genomföras för att GDPR ska 

fungera. 

Direktmail till medlemmarna fungerar bäst för kommunikation inom 

klubbarna. 

Inte mycket klubbaktiviteter drivs i klubbarna. Mest seglarskolor. 

25 % har större förändringar på gång. 

Arrendefrågan. Vi kanske ska bevaka och driva på att det är viktigt för 

kommunerna att ha en båtklubb. 

BAS fortfarande stort behov av utbildning. Kurserna på YouTube är bra 

liksom de digitala seminarierna som SBU genomför.  

Våra behov är samstämmiga med andra klubbar i landet. 

Kan vi ha ett eget BAS-forum och ett kassörsforum? Vi får undersöka och 

återkomma. 

Annika Eriksson – polis 

Tidigare hade vårt område högst behov i landet. Nu är det bättre för vår del. 

Ny organisation på gång hos Polisen. Man ska arbeta mer ihop med 



lokalsamhället. Appen Coyards ger snabb information. Ha koll på 

klubbgrannarna. Är det något på gång i en klubb, är de snart hos den egna. 

Chatgrupp med deltagare från klubbarna kan kanske vara ett sätt att undvika 

stölderna. Oklart hur många båtägare som är ”chattare”. 

Polisen har koll på det mesta men de behöver stöd från oss i klubbarna. Låt 

oss ge dem det.  

Bovarna vet om våra svagheter och utnyttjar det. Jobba på olika sätt. Bygg 

nätverk. Informera mera. Alla stölder sker inte på natten. 

Leffe 

 

 


